
 
Styrelsemöte     231217 

Gaisgården 

Närvarande:  

Magnus Strand, Lasse Svärd, Malin Fransson. Jenny Carlsson-Svärd, Erling Wulff, Sara Sandberg, 

Johanna Karlsson 

Frånvarande: Niklas Olsson, Anders Henningsson, Anna Modig, Fredrik Wadsten 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Lars Svärd 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Malin Fransson 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

November gav -248 000 i förlust, ackumulerat – 48 000 kr för året. 

 

Dock har vi inte fått betalt från Kommun för skötsel av planerna, pengar på gång och bokförs 

på december månad. Resultatet för helåret förväntas blir runt 0 som budgeterat. Dock ser vi 

en rad kostnadsökningar som är på gång vilket föranleder viss justering av medlemsavgifter 

som avhandlats på ”Extra-Årsmöte”. 

Vi kan nu skicka betalfiler via Wisma Ekonomi. 

Avvikelser intäkter-kiosk och utgifter gentemot budget, Jenny kollar upp med Cita. 

Klarställa utbildningskostnader gentemot intäkter och vad som gäller. 

 

5. Vaktmästartjänst 

Annons har lagts ut på en 50% vaktmästartjänst, många sökande. Utvärdering görs efter  

              31/12 som satts som sista ansökningsdatum. 

 

6. Uppföljning frågor verksamhetsdagen 

 

✓ Jenny kallar till budgetmöte, vi klarställde vem som ska kallas i respektive sektion. 

✓ Arbetet med Värdegrund, går vidare i en ny fas med Petra som ansvarig. 

✓ Ledarutveckling, respektive sektion skulle återkoppla sina behov, utifrån erhållet 

möte så var alla i stort sett nöjda med de möjligheter som idag finns. 

✓ Ungdomsråd, Malin tar upp idén/tankar på IB-ledarmöte i början på januari.  

 

 



 

7. Årshjulet 

Ett utkast har gjorts med det vi för stunden vet, Anders har bifogat aktuella hundutställningar 

som lagts in som vi behöver sätta ansvariga för.  

 

8. Övriga frågor 

 

✓ Lön-anställda, styrelsen beslutade att följa de generella påslag som de centrala 

förhandlingarna givit. Underlag skickas till Brahe Redovisning för uppdatering. 

✓ Sökt bidrag för inköp av automover klippare. Borde veta beslut om detta till nästa 

möte. 

 

9. Nästa möte 

          Styrelsemöte 21/1 - kl: 17:00. 

 

 

 

Därefter avslutades mötet.  

  

 Sekreterare:     Justerande: 

 

 

 

__________________________   _______________________ 

Magnus Strand    Malin Fransson 

  


